

## Kindheitserinnerungen<sup>7</sup>

VON MARIA BERGER-SCHMITTER

Hütt well ek enk dovon vertellen,  
 Wie ek en Wipperfürth wor Kenk,  
 de Luft wor jott wie hütt un morne,  
 on van Heuckeshowen kohm dä Wenk.

Wipperfürth wor freuh en Städtchen,  
 äwer no biem Burenland,  
 Klatschkäs, Botter on ok Panasch  
 Krech vie noch utt irschter Hank.

Dä Wall, datt wor min Kengerjahren,  
 de Ohlerwess dä Cämpingplatz.  
 Do konn me wäschen, föschen, baden,  
 do wor för alle Blaren Platz.



Vie konnten op de Böhme klimmen,  
 Kästchen höppen, Sehlchen springen.  
 On wär en bitchen wor jewitzt,  
 dä met en Bützen Räuber on Schanditz.

Em Herfts, do wor ett wie em Paradiese,  
 dä schönste Obsthoff woß op Kerstings-Wiese.  
 Do häwt uns Appel, Prumen, Kierschen anjelacht,  
 die hott de Herrjott wunderbar jematt.

Vie konnten ons nech emmer dran erbauen,  
vie mochten aff on tau ok ens en paar klauen.  
Dat wor schon Mode vor 2000 Johr,  
als Adams Ev em Paradiese wor.

Krech ons dann de ahle Hamel doch am Kraren,  
dann schankte hei: „Ett jottverdammde Blaren!“  
Wat hätt de ahle Hamnel dann jechoß,  
van unse Äppel-, Prumen-, Kierschenlust.

Doch mestens hott hä ok met uns Erbarmen,  
denn et trop doch keinen Armen.  
De Kerstings hatten immer satt,  
hott ok uns Blaren ins dat Opst jeschmatt.



Ok bie Ellers wor son Jachten „Eden“,  
da kribbelten uns Hänge oft on „Beene“,  
doch de lange Hermann on dä Müllersch Jüpp,  
die woren do stets unse Mißjescheck.

Ek weet nech, worüm die sek territten,  
et Ellerchen kann Äppel doch nech bitten.  
On alle Dare Appeltenkompott,  
dann reip et Ellerchen bestimmt „o Jott, o Jott!“

On wenn an herrlich hitzjen Sommerdaren  
Ok manchmol stonk dä ahle Möllenjrawen,  
dat stürte nech en all dem Blütenduft,  
datt horte einfach met zor jodden Heimatluft.